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Tisztelettel Elnök Asszony! 
 
2025 január 27-én írt levelére az alábbi tájékoztatást adom: 
 
1. Taglétszámunk stabil, jelenleg 181 fő felnőtt, 2 ifi és 32 gyermek horgászunk van. Külön öröm az elnökség számára, hogy 

ilyen szép számban tudjuk megszólítani a fiatalokat, akik szívesen, járnak a tóra kikapcsolódni! 
 

2. Egyesületünk a 2015 év június hó. 3.-án a Veresegyház önkormányzatával kötött haszonbérleti szerződésben foglaltak 
szerint hasznosítja a rá bízott területet. A halászati-és vízügyi hatóság által előírt kötelezettségeket maradéktalanul 
betartjuk. A víz minőségét rendszeresen ellenőrizzük a partot és a part menti övezetet rendszeresen gondozzuk, a füvet 
folyamatosan 5-10 cm hosszúságban tartjuk. A nádast az időjárási viszonyokhoz mérten (ha van megfelelő vastagságú 
jég) vágással frissítjük. A tó körül maximum 100 méterenként hulladék gyűjtő zsákokat helyeztünk ki, melyeket halőreink 
rendszeresen ürítenek. A zsilipezést és a gát szemrevételezését szintén halőreink végzik el minden nap. 
 

3. Haszonbérletünk részét képzeli az egyesület horgásztanyája és a hozzá tartozó tanyaépület. Az elmúlt időszakban a 
tanyaépület felújításon esett át melyben a külső és belső tér teljes mértékben megújult. Nyílászárót cseréltünk, valamint a 
romos melléképületet elbontottuk. A mellékhelységet és a szaletlit rendszeres (évenkénti) karbantartással látjuk el. Ezeket 
mind társadalmi munkában a tagság végzi el. 
 

4. Egyesületünk a jó gazdálkodásának köszönhetően megfelelő mennyiségben tud haltelepítést végezni. 2024-ben többek 
közt 1274kg keszeget, 9805kg pontyot valamint 272kg fogassüllőt. Ezeket megbízható beszállítóinktól (Aquint Hungária 
Kft, Aranyponty zrt, Kovács Géza őstermelő) vesszük. A 2024-s adatunk még nincs a visszafogott hal mennyiségre. 2023-
ban 3745kg pontyot, 1023kg harcsát, 76kg süllőt, 202kg keszegfélét fogtak meg horgászaink. Sajnos tavunkba évek óta 
probléma a tájidegen és invazív faj a törpeharcsa. Ennek gyérítésére Kovács Géza halászmestert bízzuk, meg aki 2022-
ben 4400kg-t 2023-ban 400kg-t 2024-ben 1400kg-t fogott ki és szállított el. A tóban óhatatlanul, főleg a tavaszi időszakban 
a gázosodás miatt elpusztulnak halak, ezek tetemeit halőreink rendszeresen szedik és az ATEV zrt. fehérjefeldolgozó 
üzemébe szállítatjuk zárt konténerben. 
 

5. Egyesületünk havi szinten szervez a tagság számára társadalmi munkát, melyben igen szép számban vesznek részt 
tagjaink. Ilyenkor a tó körül szemetet és gallyakat szedünk, az úszónádakat rendezzük, karbantartjuk a horgász tanyát és 
környezetét. Évente kétszer horgászversenyt rendezünk a tagoknak. Itt igazán jó társasági élet szokott lenni. Csapatunk 
összetartó és tettre kész. 2024-ben rendkívüli jótékonysági horgászversenynek adott otthont a tó. A Tűzoltó utcai 
gyermekkorház hematológia osztály betegeinek részére a nevezési díjból és adományokból 1,125,800-Ft támogatást adott 
az át az intézmény részére a szervező. Melyből egy lélegeztető gépet vásároltak. Az évente megrendezésre kerülő Föld-
napja rendezvénynek az egyesületünk tanyája adja a helyszínt valamint az ebédhez szükséges halászlé alapanyagát. 
 

6. Egyesületünk pestmegyei szinten igen jó hírnévnek örvend szép számmal fogaduk napijegyes vendégeket, akik a jó fogás 
reményében érkeznek hozzánk. Az esetek döntő esetében kiváló fogássokkal és élményekkel távoznak, többször vissza 
térnek. Kiváló kapcsolatot ápolunk a szomszédunkban lévő Tavirózsa étteremmel, kölcsönösen segítjük egymást.  
  

7. 2024-ben egy MOHOSZ pályázatnak köszönhetően 70%-os vissza nem térítendő támogatással egy Aqua Pilz 750W-230V 
vertikális levegőztetőt nyertünk, melyet tavasszal üzembe is állítunk. A tó vízminőségét állandó állatorvosi vizsgálatnak 
vetjük alá, és az Ő ajánlása szerint kezeljük. 
 

8. Problémáink a tó körül, főleg éjszaka csapatokba verődő fiatalok igen nagymértékű szemetelése és a stégek rongálása. 
Mivel éjszakai őrzésünk nincs, ezt mi házilag megakadályozni nem tudjuk. Szeretnénk nagyobb együttműködést kérni a 
polgárőrségtől.   

 
 
  
 

       

                Herczeg Pál sk.   

               egyesületi elnök 

 
 

Kelt: Veresegyházon, 2025. év Január hó 30. napján 



Magyar Pamutipari Horgászegyesület                                                                      2112 Veresegyház, Harangkút u. 2                                                  
Horgásztó helye:                                                                                                     2112  Veresegyház-Ivacs, Pamut-tó. 
Levelezési cím: Tóth Zoltán elnök                  2112 Veresegyház, Kisgyöngyös u. 2. 
 
Szénás Zsoltné elnök asszony           Tárgy: MPHE Tájékoztató/2024 
 

Veresegyház Város Önkormányzat Kulturális,  
Köznevelési, Környezetvédelmi és Ifjúsági Bizottsága 
 

TÁJÉKOZTATÓ 
a Magyar Pamutipari Horgász Egyesület 2024. évi tevékenységéről. 

 
A Magyar Pamutipari Egyesület (MPHE) a 2024-es évben is maradéktalanul betartotta a Veres-
egyház Város Önkormányzatával (Önkormányzat) 2015.június 3-án kötött Ingyenes Haszonbérleti 
Szerződésben vállalt kötelezettségeit. Az Önkormányzat 2020 márciusában tartott helyszíni ellen-
őrzésén (található jegyzői irattár) is elismerte az MPHE Pamut-tó és környékén végzett munkákat. 
Azóta eltelt években így a 2024-es évben is a halászati- és vízügyi hatóság előírásait (versenyek, 
felmentések, kíméleti terület, telepítésütemezés, fajta szelekció) késedelem nélkül elvégeztük.  
A tó környezetét minden évben megújítjuk, szépítjük. A szerződésben ránk bízott partszakaszt 
rendszeresen kaszáljuk, a nádat levágjuk és elszállítjuk, melyhez a Gamesz (Városgazda) részéről 
alkalmanként tárgyi segítséget is kapunk. (fűnyírótraktor, teherautó) 
A Tógazdával együtt nagy figyelmet fordítunk a gátban elhelyezett zsilip tisztán tartására.  
A fenyves alatti partszakaszon megszüntettük a horgászatot, de a területet mégis többször kell 
kaszálni mert a magas növényzet nagyon jó búvóhelynek bizonyult a hal tolvajok számára. 
Horgászaink (és sokszor a közelben lakók) örömére a hulladékgyűjtőinket rendszeresen ürítik 
nyugdíjas alkalmazásban dolgozó halőreink. Az éjszakai halőrzést önkéntes halőr horgászaink 
szükség szerint végzik. Tagságunk fegyelmi helyzete a rendszeres ellenőrzések hatására javuló 
tendenciát mutat. 
A tópart fa állományának évről-évre történő a szerződésen túli megújítását is fontosnak tartjuk. 
2024-ben a Pamut tó Baráti körrel közösen ültettünk közel 60 darab facsemetét, amit horgászaink 
gondoznak, bár a facsemeték sokszor nem érik meg a tavaszt a vandál „fanyűvők” miatt. 
A vízminőséget folyamatosan ellenőrizzük, mert az ivóvíz minőségű vízben jól érzik magukat 
halaink. Igazolja ezt, hogy a nyári nagy hőség alkalmával sem volt halpusztulásunk. 
Az egyesület működését biztosító adatszolgáltatások (MOHOSZ, NAV, NÉBIH, KSH, FŐHESZ, 
Önkormányzat,) minden felügyeleti szerv felé rendezetten, pontosan időben megtörtént.  
A telepítéseink az öt éves halasítási terveknek megfelelően zajlanak, és a visszafogás mértékének 
megfelelően pótoljuk a halállományt. Ennek során különös figyelemmel vagyunk a vízterület 
haleltartási adottságára. Horgász rendezvényeink (családi nap, felnőtt és gyermek horgászverse-
nyek, vizsgáztatás) mellett ki kell emelni a tavunkat szeretettel használó országos és helyi verse-
nyek, rendezvények (duatlon, triatlon bajnokság, katasztrófa gyakorlat, jeges úszások, iskolai ren-
dezvények) szervezőitől érkező köszöneteket. Tavunkat ugyanis bérmentesen adjuk át és csak a 
tisztántartást kérjük cserébe. 
Az MPHE 2024-évi tájékoztatójába legjobb tudásunk szerint, fölösleges adathalmaz leírása nélkül 
foglaltuk össze tevékenységünket. 
Kérjük tájékoztatónk elfogadását. 
 
Veresegyház, 2025. január 30. 
 

Klement Tibor sk.                      Tóth Zoltán sk. 
  MPHE titkár                         MPHE elnök 




